
Styrelsemöte KFUM Örebro Frisbee 

 

Datum: 22 maj 2025 

Plats: Digitalt 

Närvarande: Erika, Lotta, Stefan, Fredrik 

 

1  Ordförande öppnar mötet. 

 

2  Val av justerare. 

 

3  Mötesdeltagarna godkänner dagordningen. 

 

4  Ordförande går igenom föregående mötes protokoll. 

 

5 Rapport från ultimate.  

• Juniorerna (U14 och U17) var i Stockholm och hade matchdag 10/5. Nu i helgen spelar de 

Dreamfly i Frövi. En ungdomsturnering för klasserna U11, U14, U17 och U20 samt U20 

dam. Vi önskar dem stort lycka till.  

• Herrarna tränar inför sin första kvalturnering inför Klubblags-EM. Kvalet går i Esboo i 

Finland sista helgen i maj.  

• Damerna tränar på utomhus. Det är inga läger eller turneringar inplanerade den närmaste 

tiden.  

• Det är några tjejer från KFUM Örebro som är med i ett lag som siktar på att vara ett landslag 

till 2027. De har varit i England. Det gick bra men blev tufft då de var för få tjejer och de 

hann inte fylla på med energi mellan matcherna.  
6  Rapport från discgolfen.  

• Amatör lag-SM Nyköping 2-4/maj: damerna åkte ut i kvartsfinalerna, herrarna åkte ut i 

sextondelsfinalerna. 

• Måndagskul är igång. Det har varit mer än 20 deltagare varje gång. Måndagskul hade en 

smygstartstävling måndagen före första Måndagskul med 40 deltagare.  

• Örebrotouren är igång. Deltävling 4 ikväll. Över 90 anmälningar/tävling.  

• Nya bansträckningen i Brickeberg är invigd.  

• Bron är på plats i Hästhagen. Den är stängd för övergång. Invigs fm 2 juni.  

• Hål 10 HH teemattan flyttad från gamla bakre tee till där stocken ligger.  

• Vi har fått flera förfrågningar om att hålla tävlingar på våra banor och vi har kunnat säga ja till alla.  

• Tävlingsgruppen vill arrangera en dubbeltävling i sommar. Mer information kommer.  

• Alla bakre tee är byggda i Brickeberg. Anslagstavlan har inte hunnit komma upp än.  

• Det är ännu inte klart med klippning i Brickeberg.  

7  Rapport från kassör.  

o Inget 

 

8  Övriga ärenden.   
o Genomgång av mejlen  

o Kommunikation mellan styrelsen och de olika funktionsgrupperna behöver bli bättre. Det är svårt för 

oss i styrelsen att ha tillgång till uppdaterad information. Vi kallar dem till ett möte 11:e juni kl. 18 

på Tegelbruket.  

o Vi har ett företagsgig fredag 30 maj där Lotta och sonen Simon kommer introducera discgolf.  

o Örnsköldsparken kommer påverkas av att ÖBO ska bygga hus på en del av banan (vid hål 6, 8 och 

9). Banan kommer att stängas av efter sommaren. Som det låter nu kommer vi tillsammans med 

kommunen ta fram ersättningshål.  



o Vi har kontaktat ett företag för offert på hålkartor i metall. Vi har också pratat om hålsponsring och 

har begärt offert även på skyltar för det.   

o Kontakt från politiken. Ulf Wilnerzon har kontaktat oss inför nämndmöte där han kommer lyfta 

discgolfen. Vi har skickat med några önskemål.  

o xx 

 

9  Mötets avslutande. Nästa möte 17 juni kl. 17.45. 

 

Charlotte Korslid      Fredrik Åkerlund 

         

…......................................................      …...................................................... 

Sekreterare       Justeringsman              


